

## Weekly Updates

## الأحداث الأسبوعية

Date: 12 October 2017

التاريخ : 12 أكتوبر 2017

Dear Parents,

السادة أولياء الأمور/الكرام،

I hope my email finds you well.

تحية طيبة وبعد

I would like to share with you hereafter some important events that took place in our school this week:

اليكم بعض الأحداث التي جرت في المدرسة خلال هذا الأسبوع والتي أُرغب في إطلاعكم عليها:

- Our KG students went on a trip to Little Explorer in line with the field trips organized by the school to enrich the curriculum.
- We organized this week for the Parents of Grades 4, 6 & 8, an Information Session to learn more about the Tablet Based Learning Plan and the Frog Education system. The session was an opportunity for parents to receive answers to their questions about this new implementation and collect the tablets.
- Grade 9 & 10 students celebrated the world heart day and the world anti-obesity day. The objective of this activity was to raise awareness among students and the school staff about the importance of adopting a healthy lifestyle and how to keep their hearts healthy. The activity took place under the supervision of Mrs. Samar and Mrs. Yasmeen.

• شارك طلبة صفوف الروضة برحلة إلى Little Explorer ضمن مجموعة الزيارات الميدانية التي تنظمها المدرسة لإثراء المنهج. (مرفق صور)

• قمنا هذا الاسبوع بتنظيم جلسة تعريفية لأولياء أمور طلاب الصفوف الرابع 4 والسادس 6 والثامن 8 شاركنا معهم كل ما يتعلق ببرنامج التعلم القائم على الكمبيوتر اللوحي وبرنامج فروع للتعليم ، حيث تمت الاجابة على كافة استفسارات وتساؤلات اولياء الامور حول هذا الموضوع وتم تسليم الاجهزة للطلاب.

• قام طلاب الصف التاسع والعاشر بالاحتفال بفعالية يوم القلب العالمي ومكافحة السمنة، حيث قاموا بحملة توعوية بين الطلاب والعاملين في المدرسة حول اهمية اسلوب الحياة الصحي وكيفية الحفاظ على قلوب سليمة، وذلك تحت اشراف كل من المعلمة / سمر عمر و المعلمة/ ياسمين - قسم العلوم . (مرفق صور)

- We would like to inform you that the school will start distributing the uniform next **Saturday 14/10/2017 from 10:00am to 4:00 pm. And during the weekdays from Sunday to Thursday from 7:30am - 5:00 pm.** Kindly make sure to show the original uniform receipt to be able to collect the uniform.
- We urge all parents who have not accessed the I Campus Parent Portal yet, to download the applications to stay abreast of all the news and daily updates of the school as well as the urgent messages.
- Please do not forget to like our page on Facebook  
<https://www.facebook.com/daaschool/>  
and Instagram (@DAAS\_School).
- Finally, we thank you all for the continued support of our school and invite you again to contact us at [yahala@daaschool.com](mailto:yahala@daaschool.com) or email me directly: [ismat.daou@daaschool.com](mailto:ismat.daou@daaschool.com) should you have any queries or concerns. I am also available for one-to-one meetings via appointments.

نود اعلامكم بأن المدرسة ستبدأ بتسليم الزي المدرسي ابتداء من يوم السبت الموافق **2017/10/14 من الساعة 10:00 صباحا حتى الساعة 4:00 مساءً،** وايام الاسبوع من الاحد الى الخميس من الساعة **7:30 صباحا حتى الساعة 5:00 مساءً،** يرجى منكم اظهار الوصل الخاص بالزي المدرسي لاستلام الزي الخاص بأبنائكم.

• ندعو أولياء الأمور الذين لم يستخدموا تطبيق أي كامبس بعد، إلى تحميله بأسرع وقت للبقاء على اطلاع حول آخر الأخبار والمستجدات في المدرسة بالإضافة إلى الرسائل العاجلة.

• لا تنسوا أن تتابعوا صفحتنا على موقعي فيسبوك

<https://www.facebook.com/daaschool/>

وإنستغرام (@DAAS\_School).

• وفي الختام، نشكركم جميعاً على دعمكم المتواصل لمدرستكم كما نرحب باستفساراتكم على [yahala@daaschool.com](mailto:yahala@daaschool.com) أو بالتواصل معي مباشرة على العنوان الإلكتروني [ismat.daou@daaschool.com](mailto:ismat.daou@daaschool.com) كما أنني أرحب بالمقابلات الفردية ولكن بعد أخذ مواعيد من خلال موظفة الاستقبال.

مع خالص التحيات،

مدرسة دبي العربية الأمريكية الخاصة

Best regards,

Dubai Arabian American Private School